
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-02-16, § 19 

 
 Tid: 16 februari 2006 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2006-02-16 
  

 
 
Leif Rönngren   Mikael Söderlund 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Mikael Söderlund (m), vice ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Helena Bonnier (m), tjänstgörande 
Bo Ekvall (s) 
Maurice Forslund (kd), tjänstgörande 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 
Ornina Younan (s) 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, 
Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Torsten Samuelsson, Martin 
Skillbäck samt borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 



  

§ 19 
Investeringar i gatuombyggnader i Telefonplansområdet i Västberga och 
Midsommarkransen. Genomförandebeslut 
Dnr M2005-511-01204 
 
Markkontoret hade den 23 januari 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1 Marknämnden godkänner genomförandet av gatuombyggnader i  
 Telefonplansområdet i Västberga och Midsommarkransen omfattande 
 investeringsutgifter om 16,5 mnkr och investeringsinkomster om 33,4 mnkr och 
 ger kontoret i uppdrag att genomföra projektet. 
2 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Kajsa Stenfelt (v) enligt bilaga K. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
 
   Tillhör § 19, bilaga K 
 
   Marknämnden 2006-02-16 
 
   Tillhör ärende nr 19 
 
   Investeringar i gatuombyggnader i 
   Telefonplansområdet 
 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Ann-Marie Strömberg (v) 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Flyttningen av bussterminalen innebär en sämre placering och att torget som utgör 
centrum i Telefonplansområdet blir förminskat och inklämt. Detta har tidigare påtalats 
av Liljeholmens stadsdelsnämnd. Nuvarande placering av bussterminalen hade varit att 
föredra.  
 
Vänsterpartiet vill även påtala vikten av att trafiksäkerhöjande åtgärder vidtas på 
Korpmossevägen i samband med ombyggnaden. Korpmossevägen är nu en rak och bred 
gata som inbjuder till höga hastigheter samtidigt som den går genom ett bostadsområde 
där många barnfamiljer bor. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


